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SKRIFTLIG FRÅGA P-2780/03
från António Campos (PSE)
till kommissionen

Angående: Bränder i unionen

I år har en del av unionen härjats av bränder som i mitt land var så omfattande att man kan tala om en 
verklig katastrof. 
Kommissionen beviljar stora anslag inom ramen för skogsskyddsplanerna och skogsåtgärderna. 
Kommissionen har även ett gemenskapssystem för information om skogsbränder.

Jag efterlyser därför information om följande:
1. Vilka växtarter har drabbats värst och vilka områden har förstörts av bränderna i unionens 
olika medlemsstater under de senaste tio åren?
2. Hur stor procent utgör dessa växtarter av hela det skogsklädda området i var och en av 
medlemsstaterna?
3. Hur stora områden med de mest brandkänsliga växtarterna har brandhärjats under de senaste 
tio åren?
4. Vilka åtgärder har man vidtagit inom förvaltningen för garantisektionen vid EUGFJ för att se 
till att de mest brandkänsliga växtarterna inte finansieras, och vilka insatser har man gjort för att 
främja förekomsten av mindre brandkänsliga växtarter?
5. Om kommissionen har en översikt över hur de olika växtarterna reagerar vid bränder, skulle 
den i så fall kunna tillhandahålla mig detta dokument?


